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Abstract (en)
Arranged on a steerable undercarriage (10) is a device (38a) for the rotatable mounting of a cable drum (96), and a device (46, 68a, 74) for the
rotatable mounting and for the rotary driving of a further cable receiver (48). The wheels (34a, 70) of the under-carriage are distributed along at least
two axes and the device (38a) for the rotatable mounting of a cable drum is designed as a grasping apparatus for the receiving and raising of cable
drums mounted on the ground. <IMAGE>

Abstract (de)
Auf einem lenkbaren Fahrgestell (10) ist eine Einrichtung (38a) zur drehbaren Lagerung einer Kabeltrommel (96) und eine Einrichtung (46, 68a,
74) zur drehbaren Lagerung und zum Drehantrieb einer weiteren Kabelaufnahme (48) angeordnet. Die Räder (34a, 70) des Fahrgestells sind auf
mindestens zwei Achsen verteilt, und die Einrichtung (38a) zur drehbaren Lagerung einer Kabeltrommel ist als Greifvorrichtung zum Aufnehmen und
Anheben am Boden gelagerter Kabeltrommeln ausgebildet.
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